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Z A P I S N I K 
 
 
s 4. sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete na Metalurškom 

fakultetu održanog 28. veljače 2011. godine s početkom u 13:00 sati u Uredu dekana. 

Osim članova Povjerenstva, sastanku su prisustvovali i pojedini članovi radnih 

skupina. 

 

Prisutni članovi Povjerenstva: Lana Vanić, dipl.iur., prof.dr.sc. Faruk Unkić, 

doc.dr.sc. Robert Pezer, prof.dr.sc. Jadranka Malina, dr.sc. Tahir Sofilić, Sanja 

Vujnović, Tomislav Rupčić. 

Odsutni članovi Povjerenstva: doc.dr.sc. Zdenka Zovko Brodarac. 

Prisutni članovi radnih skupina: prof.dr.sc. Ankica Rađnović, prof.dr.sc. Ladislav 

Lazić, prof.dr.sc. Mirko Gojić. 

 

Predloženi Dnevni red proširen je jednom točkom tako da nakon proširenja glasi: 

 

1. Analiza prijedloga Pravilnika o osiguravanju i unaprjeđivanju kvalitete na 

Metalurškom fakultetu 

2. Analiza dosadašnjeg rada radnih skupina 

3. Ostalo  

 

a koji prisutni prihvaćaju i nemaju više nikakvih izmjena ili nadopuna. 

 

Ad. 1 

Lana Vanić, dipl.iur., predsjednik Povjerenstva, zahvalila je nazočnima za dostavljene 

odgovore i planove aktivnosti u svezi Izvješće AZVO-a, a koji su svi ugrađeni u 

konačni odgovor AZVO-u. Odgovor je poslan na AZVO 22. veljače 2011. godine. 
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Radna skupina za izradu pravilnika i priručnika za kvalitetu na Metalurškom fakultetu 

sastavila je prijedlog Pravilnika o osiguravanju i unaprjeđivanju kvalitete i dostavila 

isti svim članovima Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete na 

Metalurškom fakultetu i zaposlenicima Metalurškog fakulteta. Raspravljene su sve 

pristigle primjedbe i svi prijedlozi, te je prihvaćen konačni tekst Pravilnika o kojem će 

se glasovati na sljedećoj sjednici Fakultetskog vijeća 7. ožujka 2011. godine. 

 

Obzirom na obvezu iz članka 17. Pravilnika o sustavu osiguravanja kvalitete na 

Sveučilištu u Zagrebu, Radna skupina za izradu pravilnika i priručnika za kvalitetu na 

Metalurškom fakultetu pripremit će plan aktivnosti Metalurškog fakulteta do kraja ove 

akademske godine a u svezi sustava kvalitete, te isti dostaviti na sljedeću sjednicu 

Fakultetskog vijeća (7.3.2011.) na prihvaćanje.   

 

Ad. 2 

Prof.dr.sc. Ankica Rađenović, voditeljica Radne skupine za izradu strategije, misije i 

vizije Metalurškog fakulteta, izvijestila je prisutne kako je Radna skupina izradila svoj 

plan aktivnosti i kako sada radi na provedbi navedenih aktivnosti. Prijedlozi misije i 

vizije napravljeni su po zavodima i objedinjeni u cjelinu koja čini prijedlog misije i 

vizije Metalurškog fakulteta. Nakon sljedećeg sastanka Radne skupine isti će biti 

dostavljen Povjerenstvu na razmatranje. Rad na izradi strategije je u tijeku, razvijena 

je kvalitetna diskusija o pojedinim strateškim ciljevima i zadacima. 

 

Prof.dr.sc. Mirko Gojić, voditelj Radne skupine za reviziju nastavnog plana i programa 

preddiplomskog i diplomskog studija Metalurgija, izvijestio je nazočne kako je Radna 

skupina donijela određene zaključke kojima se treba voditi pri reviziji, kako se rad 

Radne skupine konceptualno približio rješenjima, ali je i naglasio kako se svi pri izradi 

revizije moraju izdići iznad osobnih interesa. 
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Prof.dr.sc. Faruk Unkić potvrdio je kako rad na navedenoj reviziji ne ide lako, što je i 

logično, ali i kako su svi sudionici svjesni činjenice da rekonstrukciju treba napraviti. 

Također je naglasio da bi do kraja ožujka trebalo Sveučilištu prikazati rezultate 

navedene revizije, a kako prije toga treba još svakako konzultirati određene dionike 

(FKIT, širu i užu društvenu zajednicu).  

 

Doc.dr.sc. Robert Pezer, voditelj Radne skupine za reviziju internetske stranice 

Metalurškog fakulteta, rekao je kako mr.sc. Josip Lopatič radi na izradi logike ustroja i 

dizajna stranice, te vjeruje kako će svoj prijedlog prezentirati na sljedećoj sjednici 

Radne skupine, tijekom ovog tjedna. 

 

Lana Vanić, dipl.iur. nadovezala se na ovu točku i obavijestila kako mr.sc. Josip 

Lopatič također radi na vizualnom identitetu Metalurškog fakulteta i kako je do sada 

napravio nekoliko prijedloga. Kako konačna rješenja moraju biti u skladu s 

priručnikom Sveučilišta, mr.sc. Josip Lopatič svoja će rješenja dostaviti na suglasnost 

Sveučilištu, a po dobivanju suglasnosti doći će do konačnog odabira vizualnog 

identiteta Metalurškog fakulteta. 

 

Lana Vanić, dipl.iur., član Radne skupine za izradu pravilnika i priručnika za kvalitetu 

na Metalurškom fakultetu, izvijestila je prisutne kako će izrada priručnika krenuti 

paralelno s izradom strategije, obzirom na povezanost tih dokumenata, a obzirom na 

činjenicu da Sveučilište priprema svoj priručnik, bilo bi svrsishodno pričekati i 

donošenje tog dokumenta. 

 

Ad. 3 

Doc.dr.sc. Robert Pezer upoznao je nazočne s radionicom AZVO-a na kojoj je 

sudjelovao s prof.dr.sc. Farukom Unkićem. Tema radionice bila je izrada misije, vizije i 

strategije fakulteta. Radilo se na konkretnim primjerima iz prakse, po grupama, uz 

donošenje konačnih prijedloga. Prikazane su korisne metode koje nam mogu pomoći u 

izradi naše misije, vizije i strategije. 
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Doc.dr.sc. Robert Pezer sudjelovat će na sastanku Radne skupine za izradu misije, 

vizije i strategije Metalurškog fakulteta kako bi se analizirale naše metode i usporedile 

s metodologijom predloženom na radionici. Svi materijali s radionice mogu se naći na 

mrežnim stranicama AZVO-a. 

 

Lana Vanić, dipl.iur., predsjednik Povjerenstva, zahvalila je voditeljima radnih skupina 

za dostavljene zapisnike, te izvijestila nazočne kako se svi materijali sa sastanaka 

Povjerenstva postavljaju na mrežne stranice Fakulteta. 

 

 

Predsjednik Povjerenstva 

 

Lana Vanić, dipl.iur. 

 

 

 14. ožujka 2011. 
 sastanak Povjerenstva i voditelja radnih skupina 


